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Indkaldte:  Tommy Haun, Jan Blank, Sophie Vraa Østergaard, Torben Christensen.   
Sanne Elise Langdahl, Claus Børsting  
Esben Risgaard, Camilla Lægsgaard, Janne Moosgaard 

Gæster:  

Afbud: Jan Blank, Sanne Elise Langdahl 

Ordstyrer: Tommy Haun 

Referent: Camilla 

 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat: 

Referat fra mødet d. er godkendt på mail og findes på skolens hjemmeside 

 

2. Præsentation af Esben 

 

3. Fastepunkter: 

a. Orientering om økonomi og budget v. Camilla Lægsgaard- 

herunder Viborg kommunes økonomi på skoleområdet og hvilken betydning det får for 

Rosenvængets skole. 

b. Orientering om aktuel status på skolen 

 

Rosenvænget skole er, på lige fod med andre skoler omfattet af det administrative ansættelsesstop, der er 

indført på skoleområdet. Det betyder at de planlagte ansættelser indtil videre er udsat.  

Skolebestyrelsen stiller sig undrende overfor at man som den eneste skole i Viborg Kommune hæfter for 

skolelederløn. Skolebestyrelsen ønsker at denne procedure ændres og at ledelsen viderebringer dette til 

skolechefen.  

Der er en kommunal trivselsmåling ude på skolen pt. med deadline i morgen. Der er en generel fornemmelse 

af god trivsel på skolen. 

 

4. Produktivitetsforbedringer se bilag 

 

Orientering om den proces der foregår pt. om produktivitetsforbedringer 

 

5. Overgange, Kommunikation og pædagogiske læringsfælleskaber 

Esben orienterer om de fokuspunkter der vil være for det kommende skoleår 

 

Overgange mellem børnehave og skole – samt skole og STU skal være båret af et tæt professionelt 
samarbejde mellem institutioner. Det kan bl.a. handle om at man har de samme kommunikationsløsninger 
på de kommunale institutioner. 
Pædagogiske læringsfællesskaber bliver en del af det professionelle pædagogiske arbejde i de kommende 
år. 
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6. Udvikling af det gode forældresamarbejde 

-Forældremøder  

-Sommerafslutning 

-Julefest 

-Cafeaftener  

-samarbejde med virksomheder, sportsforeninger osv. 

 

Skolebestyrelsen summer lidt over hvilke idéer der kan være til caféaftener – punktet tages op til næste 

skolebestyrelsesmøde (F.eks. Para-sport Viborg, LEV, m.fl.) 

Skolen er i gang med at undersøge hvordan vi kan finde samarbejdspartnere, der kan være med til at skabe 

minijob/praktikker for vore elever. 

 

7. Datoer for næste års Skolebestyrelsesmøder 

12. september, 7. november, 23. januar, 6. marts, 1. maj, 19. juni 

 
8. Orientering om henvendelser: 

o Henvendelser fra forældre på skolen 
o Henvendelser fra personalet 
o Henvendelser til ledelsen 

 
Ingen henvendelser 
 

9. Punkter til kommende møde 
 
Caféaftener 
 
Skærm – hvordan arbejdes der pædagogisk med skærm – hvilke pædagogiske overvejelser er der for 
hvornår og hvordan skærm anvendes.  
Der er forældre der har oplevet at medarbejdere har været mere fokuseret på mobiltelefon end på 
samværet med eleverne. Skolebestyrelsen henstiller til at personalet udviser nærvær i samværet med 
eleverne og at brugen af mobiltelefon foregår i egen pause. 

 
10. Eventuelt 

 
Esben orienterer om at teammøde flyttes fra fredag mellem 8-14 – til torsdag fra 15.30-17.00.  
Intentionen er at skabe en roligere fredag for eleverne – samt at det giver mulighed for at de fleste 
medarbejdere kan mødes samlet. Det betyder at klubben flyttes til tirsdag. 
 
Tommy Hauns søn har fået plads på efterskole og Tommy udtræder derfor af bestyrelsen per 31. juli 2024 – 
skolebestyrelsen vil hurtigst muligt lave en ny konstituering, som træder i kraft 1. august 2024. 
Tommy vil gerne stille sine erfaringer til rådighed for andre forældre i forbindelse med f.eks. et cafémøde 
eller lignende. 
 
 
 
 
 

 


